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ПРЕДСЕДНИКУ
СКУПШТИНЕ ГРАДА новог САДА

Градско веће Града Новог Сада на 199. седници од 14. новембра 2018.
године, разматрало је одговор на одборничко питање одборнице СНежане
Мушицки, постављено на ХЏЈ седници Скупштине Града Новог Сада од 17.
октобра 2018. године, припремљен у Градској управи за грађевинско земљиште и
инвестиције, и тим поводом донело је Закључак број: 021-7/2018–2428—11 од 14.
новембра 2018. године, који Вам са одговором на одборничке питање достављамо
у прилогу.

.П.О. ЧЛАН ГРАДСКОГВЕћА



Градско веће Града Новог Сада, поводом разматрања Предлога текста одговора
на одборничко питање Снежане Мушицки са ХЏ| седнице Скупштине Града Новог Сада,
од 17. октобра 2018. године, који је припремљен у Градској управи за грађевинско
земљиште и инвестиције, на 199. седници одржаној 14 11 2018. године
доноси

ЗАКЊУЧАК

!. Прихвата се текст одговора на одборничко питање Снежане Мушицки са ХЏ!

седнице Скупштине Града Новог Сада, од 17. октобра 2018. године, који је припремљен
у Градској управи за грађевинско земљиште и инвестиције,.

||. Одговор на одборничко питање СнежанеМушицки, који чини саставни део овог
закључка, доставља се председнику Скупштине Града Новог Сада.
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Одборница у Скупштини Града Новог Сада, Снежана Мушицки, на Х|_Н седници
Скупштине Града Новог Сада, одржаној 17. октобра 2018 године, поставила је следеће
одборничко питање:

“Да ли ово исцртавање бициклистичке стазе у Кисачкој поново подразумева
пројекат идејни и главни, као што је то подразумевало и прошло исцртавање
улице?.“
На постављено питање, Градска управа за грађевинско земљиште и инвестиције
сачинила је следећи

ОДГОВОР

У оквиру редовног одржавања вертикалне сигнализације, у Кисачкој улици обављени су
радови на освежавању постојећих ознака на бициклистичкој стази. Бициклистичке
траке на предметној локацији обележене су на основу постојеће пројектно–техничке
документације.

В.Д.НАЧЕЛНИКА
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